
Transport- og Boligudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 6. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 53

Københavns Borgerrepræsentation har for nyligt drøftet problemer med varme i metroen

med input fra Metroselskabet. Mener ministeren, at det er rimeligt, at der heller ikke i den

nye Cityring er etableret aircondition, hvilket ikke mindst går ud over de ældre passage-

rer, og vil ministeren tage initiativ til at rette op på det? Er ministeren enig med Metrosel-

skabet i, at der fortsat ikke skal tages hensyn til ældres velbefindende i metrotogene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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